
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce ze dne 17. 3. 2010 
 

Přítomni:  
Zastupitelé obce: Václav Fanta, ing. Čeněk Feix, Eva Hořánková, ing. Vladimíra Sýkorová, 
Jiří Špaček. Omluveni: Pavla Černá 
Zastupitelstvo v počtu šesti členů usnášení schopné. 
Obyvatelé obce: 7, host: Jiří Louček, starosta obce Zlončice 

Začátek v 19 hodin 

 
Program:  
1. Schválení programu, volba zapisovatele a ověřovatele zápisu 

2. Informace o místním referendu  

3. Informace o výsledku hospodaření v roce 2009 a zpracování inventur 
4. Schválení výsledku hospodaření a závěrečného účtu Svazku obcí VKM 

5. Informace o záměru města Libčice nad Vltavou vybudovat lávku přes Vltavu 

6. Různé, diskuse 

 
Ad1) Program zasedání schválen jednomyslně, zapisovatelkou schválena E.Hořánková, 
ověřovatelem zápisu V. Fanta. Pro: 6, proti:0  

Ad2) Na pozvání starostky obce se na veřejné zasedání zastupitelstva obce dostavil pan Jiří 
Louček, starosta obce Zlončice. Ve Zlončicích proběhlo referendum proti záměru rozšíření 
letiště Vodochody již 12. února. Pan starosta informoval o tom, jaká byla účast voličů (211 
osob z 320 zapsaných na seznamu, proti letišti 205, 5 pro, 1 hlas neplatný) a jak referendum 

probíhalo. Informoval i o problémech, které s letištěm mají, o nedodržování výšky letů, doby 
letů a zatajování skutečností. Na závěr popřál obci Máslovice, aby referendum bylo úspěšné, 
tj. aby se dostavil dostatečný počet voličů.  
 Ad3) Starostka předložila inventurní soupisy, jak je zpracovala inventurní komise ve složení 
E.Hořánková, P.Černá a O.Klobouková. Inventury za rok 2009 byly schváleny: pro 6, proti 0, 

zdržel se 0 
Ad 4) Starostka předložila výsledek hospodaření , závěrečný účet za rok 2009 a zprávu o 
kontrole hospodaření Svazku obcí VKM. Zastupitelstvo obce předložené dokumenty vzalo na 
vědomí a schválilo:  pro: 6, proti 0, zdržel se: 0 

Z řad občanů byl vznesen dotaz, proč je každý rok zvyšována cena vodného. Starostka slíbila 
podrobnější vysvětlení, které zjistí u Středočeských vodáren a bude o něm informovat na 
příštím veřejném zasedání.  
Ad 5) Starostka informovala o jednání se starostou města Libčice nad Vltavou a ředitelem 
VÚVč , které se týkalo záměru města Libčice nad Vltavou vybudovat lávku pro pěší a 
cyklisty přes Vltavu a spojit tím oba břehy. Zastupitelé hodnotili tento záměr velmi pozitivně 
s tím, že přispěje k rozvoji turistického ruchu na obou březích Vltavy.  
Ad6) Starostka informovala o průběhu zadávání veřejné zakázky na inženýrské sítě v lokalitě 
1/6, zadávací dokumentaci a CD s projekty si vyzvedlo zatím 25 firem.  
Dále informovala o svozu nebezpečného odpadu, který se uskuteční 10.dubna od 14 do 14.30 
hodin, a svozu velkoobjemového odpadu, který se uskuteční od čtvrtka 22.4. do neděle 25.4. 
na návsi. Starostka pozvala všechny přítomné na veřejnou diskusi v Kralupech nad Vltavou 
ve středu 24.března od 18 hod. Autobus přijede do Máslovic v 17.30 hodin. Po té se rozvinula 
krátká diskuse na téma letiště Vodochody. 
 

Schůze byla ukončena ve 20,50 hod.  
 

Zapsala: E. Hořánková     Kontrola zápisu: V. Fanta 



 
 

Máslovicích dne 17. 3. 2010  

 

 
 

 

 

 
 

  

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

 

 

 
 

  

 


	Přítomni:
	Zastupitelé obce: Václav Fanta, ing. Čeněk Feix, Eva Hořánková, ing. Vladimíra Sýkorová, Jiří Špaček. Omluveni: Pavla Černá

